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Tillräckligt med soptunnor och möjlighet att 
sortera avfall 

Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka till Peter Zethraeus (M), ordförande i Natur 
och trafiknämnden. 
 
Sommaren 2022 var det på flera håll överfulla papperskorgar och soptunnor som mötte 
besökare i parker, vid badstränder och på andra populära platser. Förutom att folk vill göra 
rätt och kunna slänga sitt skräp så är det också en olägenhet när papperskorgar blir överfulla 
och skräp hamnar bredvid. 

Vi går mot att allt mer av vårt avfall ska sorteras. Företag, organisationer och hushåll ska 
minska klimatbelastningen genom att sortera ut olika delar, plast, metall, glas, kartonger, 
papper mm. Det vore även bra om möjligheten gavs för de som rör sig ute på allmänna 
platser.  

 

Mot denna bakgrund önskar vi att följande frågor besvaras: 

- Kommer det att finnas tillräckligt med papperskorgar/soptunnor i parker, torg och på 
andra platser denna sommar som kommunen ansvarar för? 

- Hur anpassas och justeras tömningen av papperskorgar/soptunnor så att dessa inte 
blir överfyllda? 

- Kommer det vara möjligt att källsortera när man slänger skräp såsom plast, metall, 
papper och kartong vid de papperskorgar/soptunnor som kommunen har på 
allmänna platser? 

 

Henrik Unosson (S) 


